

REVISED FAMILY ENTRY LETTER

ဆု/ MPS ဟံဉ်ဖိယိဖိတဖဉ်,

ဒ်ယစးထီဉ်ယမူယဒါ ဒ်ကတီၢ်ဘၢဉ်စၢၤပၤဆၢရဲဉ်ကျဲၤတၢ်မူဒါခိဉ် လၢ **Milwaukee** ကမျၢဉ်ကွီတဖဉ်အသိးန့ဉ်, ယဆဲဉ်ဒီးဟ့ဉ်နီၤလီၤ ယတၢ်မ့ၢ်လၢတဖဉ် ဒီး ယတၢ်တီၢ်ဟံဉ်သ့ဉ်တဖဉ် လၢပပုၤသးစၢၤမိသ့ဉ်တဖဉ်အဂီၢ် ဒီး လၢပကဒုးကဲထီဉ်တၢ်အနီၢ်ကီၢ်အဂီၢ် ပမၤသကိးတၢ်ကသုးဒ်လဲဉ်န့ဉ်လီၤ. လၢအပူၤကွီဉ် ယတၢ်အိဉ်မူ ၂၈ နံဉ်အတီၢ်မူန့ဉ် ယဟ့ဉ်လီၤသးမၤတၢ် ဖဲ **MPS** လၢမူဒါလီၤလီၤဆီဆီသ့ဉ်တဖဉ်အပူၤ ဒ်အမ့ၢ် သရဉ်, ကွီခိဉ်, ပုၤပၤဆၢရဲဉ်ကျဲၤတၢ်, ဒီး အပူၤကွီဉ် တယံဉ်ဒီးဘၢဉ်န့ဉ် ယမူဒါမ့ၢ်ဝဲ ကွီပၤပၤဆၢရဲဉ်ကျဲၤတၢ်ဝဲဒါဒီးခိဉ် ဖဲယဘၢဉ်ကွီဉ်ထွဲ ကွီ ၁၆၀ ဖျၢဉ် ဒီး ကွီခိဉ်နီၤသ့ဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီၤ. ဘၢဉ်သ့ဉ်သ့ဉ် သုဝဲတနီၤန့ဉ် ကမ့ၢ်ယပုၤကွီဉ်လီၤလၢ လၢအန့ဉ်ဝဲ **MPS** အတၢ်အံးထွဲကွီဉ်ထွဲန့ဉ်ဖိအဲအံးန့ဉ်လီၤ.

ကမျၢတၢ်ကူဉ်ဘၢဉ်ကူဉ်သ့အံး ဆီတလဲတၢ်ယတၢ်အိဉ်မူန့ဉ်လီၤ. တၢ်အံးမၤလဲၤထီဉ်ယတၢ်ဖဲတၢ်မၤအတကွီဉ်န့ဉ်လီၤ. ယဆဲဉ်ဒီးလၢ ကွီဖိကိးဂၤကအိဉ်ဒီး တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢ ကဒိဉ်ထီဉ်, ကမၤလိဘၢဉ်တၢ်, ဒီး ကမၤတၢ်ဂုၤဂုၤ လၢအလီၤပလိာ်သးန့ဉ်လီၤ. ယဟ့ဉ်လီၤယသးလၢ ဖိတၢ်အဲအံးန့ဉ်လီၤ. လၢတၢ်ဖဲသကိးမၤသကိးအဖိခိဉ်န့ဉ်, ယတုၤထီဉ်ဘးဆူပဖိတၢ်သ့ဝဲန့ဉ်လီၤ.

ယသ့ဉ်ပိာ်သးဝးလၢ ယကစးထီဉ်ယတၢ်ဖဲတၢ်မၤဒ် ကတီၢ်ဘၢဉ်စၢၤပၤဆၢရဲဉ်ကျဲၤတၢ်မူဒါခိဉ်အသိးန့ဉ်လီၤ. တၢ်အဂ့ၢ်ခိဉ်တအိဉ်ခိဉ်န့ဉ် ပပုၤသးစၢၤဖိတဖဉ် အတၢ်မၤနၢၤဘၢဉ်. ယဆိဉ်ကတဲာ်ကတီၢ်သးလၢ ယကမၤတၢ်တမံၤလၢလီၤလၢ အလိဉ်ဘၢဉ် ဒ်သိးကမၤလီၤတၢ်လၢ ကွီဖိကိးဂၤ ဒီးန့ၢ်ဘၢဉ်တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢ အဟ့ဉ်ပျဲအဲအံးသ့ဉ် ဒ်သိး ကလဲၤဒီဖျိဘၢဉ် နီၢ်ကစၢ် ဒီး တၢ်မၤလိ အတၢ်မၤနၢၤ ဖဲ **Milwaukee** ကမျၢဉ်ကွီတဖဉ်အပူၤန့ဉ်လီၤ.

ဒ်ပအာဉ်လီၤပသးဆူ ကွီဖိတဂၤစုဉ်စုဉ်အတၢ်မၤနၢၤတၢ်အသိးန့ဉ်, ပကဟံဉ်သ့ဉ်ပသးလၢ တၢ်ဂုၢ်အကါခိဉ် ၅ ခါ လၢတၢ်မၤနၢၤအဂီၢ်လီၤ -

- မၤအါထီဉ် တၢ်မၤလိလိာ်လိာ်အတၢ်မၤနၢၤတၢ် ဒီး တၢ်သ့ဟံးန့ၢ်မူဒါ
- မၤဂုၤထီဉ် ကီၢ်ရဲဉ် ဒီး ကွီ လုာ်လၢ
- မၤဂုၤထီဉ် ပပုၤမၤတၢ်ဖိ
- မၤလိတၢ်ကမျၢဉ်ကျိဉ်စုအမူအဒါ ဒီး တၢ်မၤတၢ်ဖျိဖျိဖျိဖျိ
- မၤဆူဉ်ထီဉ် တၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢ ဒီး တၢ်ဖဲသကိးမၤသကိး

ဟံဉ်ဖိယိဖိသ့ဉ်စၢၤ သုဝဲအံး သူမ့ၢ်ပုၤမၤသကိးတၢ်လၢ အကါခိဉ်ကတၢ် ဒီး တၢ်န့ဉ်န့ၢ်အိၤအခိဉ်ကတၢ် လၢတၢ်လဲၤကျဲၤအံးအပူၤ လၢပပုၤကွီဉ် အခၢဉ်စး န့ဉ်လီၤ. တၢ်မၤလီၤတၢ်လၢ ကွီဖိသ့ဉ်တဖဉ် ဖဲတုၤဆူကွီကိးမ့ၢ်နမ, သမံးသကိးအဟံဉ်တၢ်မၤ, ဒီး အိဉ်ဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဒီးန့ၢ်န့ဉ် မ့ၢ်တၢ်ဖဲတၢ်မၤအကါခိဉ်ကတၢ် လၢအကဒုးသ့ဉ်ညါန့ဉ်လီၤ ကွီန့ဉ်မ့ၢ်တၢ်လၢအကါခိဉ်န့ဉ်လီၤ.

ယကလဲၤဟးလၢကွီတဖဉ် ဒီး ယုတၢ်ဟ့ဉ်တၢ်ထံဉ် ဒ်သိးကဒီးန့ၢ် နတၢ်ဆီကမိဉ်ဘၢဉ်ယး ကီၢ်ရဲဉ်အတၢ်ဂံၢ်ဆူဉ်ဘါဆူဉ်တဖဉ်, ပတၢ်လဲၤထီဉ်လဲၤထီ လၢအကဲထီဉ်သးသ့ ဒီး တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢ တၢ်လဲၤထီဉ်လဲၤထီအဂီၢ်လီၤ. ဝံသးစူၤ န့ဉ်လီၤကွီဉ် ပပုၤယဲၤသန့ ဖဲ mpsmke.com/feedback ဒီး တဲဘၢဉ်ပုၤလၢနတၢ်ထံဉ်တက့ၢ်.

ပဖိပလံၤသ့ဉ်တဖဉ်အံး မ့ၢ်ပခါဆူညါခိဉ်န့ဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီၤ. အဝဲသ့ဉ်ကြၢၤဝဲဘၢဉ်ဝဲဒီး တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်တခါလၢလၢ လၢကမၤနၢၤတၢ်အဂီၢ်လီၤ. တၢ်အံးမ့ၢ်ပမူပဒါ ဒ်သိးကမၤလီၤတၢ်လၢ ဖိသ့ဉ်ကိးဂၤ အိဉ်ဒီး တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢ ကမၤနၢၤတၢ်အဂီၢ်လီၤ.

ပုၤဒီးတၢ်ယုးယိဉ်အါ,
Keith P. Posley, Ed.D.

ကွီတဖဉ် ကတီၢ်ဘၢဉ်စၢၤပၤဆၢရဲဉ်ကျဲၤတၢ်မူဒါခိဉ်